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J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2008. március 26-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mészáros János, 

Mihovné Srutek Gabriella, Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők,  

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: köszöntöm a megjelent képviselőket és a megjelent vendégeket. 

 Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 9 fő, az ülés 

határozatképes. 

A napirendi javaslatokat mindenki megkapta, ebben változás történt.  

1.) Két ülés közötti időszakának eseményéről való tájékoztatás. 

2.) Tájékoztató a Kesztölc kőbánya működéséről 

3.) Az önkormányzat 2008. évi módosított munkaterve. 

4.) Költségvetési módosítás vis major önrészének fedezete. Ez a napirendi pont a Hatósági 

munka a Polgármesteri Hivatalban helyett kerül be, ugyanis az ehhez szükséges adatok még 

nem állnak rendelkezésre. 

5.) Az egészségügyi ellátás helyzete, ezen belül Dr. Kéninger Anna gyermekorvos, Dr. Bús 

János háziorvos, és Kosztka Gáborné védőnő tájékoztatója. 

6.) Ister-Granum Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési Csoportosulás 

létrehozásáról, illetve az alapszabály megtárgyalásáról. 

7.)  A falu szociális helyzete. 

8.)  Településfejlesztési koncepció. 

9.) Tájékoztató az önkéntes tűzoltóegyesület 2007. évi munkájáról. 

10.) Az ad hoc bizottság tájékoztatója az intézményvezetői pályázatok előkészítési 

munkálatairól. 

11.) Közös tulajdonú lőtér. 

12.) Egyebek. 

13.) Az önkormányzat gazdasági érdekei miatt, zárt ülés keretében javaslom tárgyalni 

bizonyos földterületekkel való gazdálkodás. Döntést ebben most nem kell hozni. 

Megkérdezem a tisztelt képviselőket, hogy van-e valakinek hozzáfűznivalója vagy más 

napirendre vonatkozó javaslata?  

Aki a fent felsorolt napirenddel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon!  

Megállapítom, hogy a testület 10 igen szavazattal a módosított napirendet elfogadta. 

 

1. Napirendi pont 

A két ülés közötti időszak eseményei 

Gaál Lajos:  

 Itt mindjárt egy szóbeli kiegészítést kell hozzáfűznöm. Elnézést kérnék az 

érintettektől. Leírtam, hogy a szlovák és magyar nyelvű passió előkészítéséért 

köszönet, és tévesen a Szlovák Önkormányzat helyett egyházi önkormányzatot írtam. 

  Elkészült a Kesztölci hírnök második száma. Köszönet a szerkesztőbizottságnak, ifjú 

Szíjártó Árpádnak, aki a nyomdában egyengeti az útját az újságunknak, és Gaál 

Péternek, aki a felvételeit adja az anyaghoz.  

 Elkészült egy régi vágyunk, egy Kesztölc könyv fényképekből összeállítva, Kesztölc 

2007 címmel. Nyomdai kivitelezéssel rendezvényeinkről készült felvételekből látható 

egy válogatás 50 oldalban. Ennek a készítője Gaál Péter, teljesen ingyenesen vállalta 

az előkészítési munkát, a felvételeket, a megrendelést, nekünk csak a nyomdaköltséget 
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kellett kifizetni. A könyvből fogunk vinni a szlovák nagykövet úrnak, szombaton, 

ugyanis meghívást kaptak a Szlovák Önkormányzat tagjai - nekem is szóltak-, így ezt 

visszük egyik ajándékképpen névre szólóan. Majd a szünetben meg lehet tekinteni. 

Köszönet a munkáért a Péternek, hogy ennyivel is hozzájárul a hagyományaink 

megőrzéséhez. A szünetben majd mindenki hozzáférhet. 

 Van még egy nagyon kellemes kötelességem, hogy köszöntsem  Radovics Istvánnét 

kitüntetése alkalmából. Kívánom, hogy a nyugdíját nagyon sokáig élvezze, és egy 

ilyen kedves búcsúzóval köszönhet tőlünk majd. 

Radovics Istvánné: Köszönöm! 

Gaál Lajos: Kinek van hozzáfűznivalója az elhangzottakhoz, illetve a két ülés közötti időszak 

eseményeihez? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom!  

Aki a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló tájékoztatót elfogadja, kérem, kézemeléssel 

szavazzon!  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igennel elfogadta két ülés közötti beszámolót.  

 

2. Napirendi pont 

Tájékoztató a kesztölci kőbánya működéséről 

Gaál Lajos: A kesztölci kőbánya működéséről kértünk Czégényi András tulajdonos úrtól 

tájékoztatót. Czégényi úr elnézést kér, nem tudott megérkezni, viszont a bányaigazgató úr, 

Havas Zoltán úr itt van, és egy röviden tájékoztatat a bánya működéséről.  

Haba Zoltán úr: Üdvözlök mindenkit, Havas Zoltán vagyok, a Kesztölc Kőbánya Kft. 

bányászati vezetője, és röviden csak annyit, hogy a bányát a tavalyi évben sikerült működésbe 

hozni, kisebb-nagyobb sikerrel. Az idei évet egy 200 ezer tonnás kitermeléssel próbáljuk 

üzemeltetni. A piaci igényünk az sajnos nem teszi lehetővé, hogy ez ki is legyen aknázva, 

ezért 3 és 5 évre tervezzük itt az ittlétünket. A jelenlegi bányatelken belül ennyit lehet 

kitermelni, tehát ennyi az ásványi vagyon, ami a rendelkezésünkre áll. Ha minden jól megy, 

akkor 5 év után mindenképpen befejeződik itt a bányászkodás. A Natura 2000-es területek 

nem teszik lehetővé, hogy a bánya bővüljön, tehát a hegy –úgymond- nem lesz elbányászva. 

Felmerültek ilyen szóbeli megkeresések, hogy mi lesz, ha a hegy el lesz bányászva, de hát 

nem valószínű, hogy erre sor kerül. Minden évben megpróbáljuk ezt a 200 ezer tonnát 

kitermelni. Nagyjából ennyi lenne a bánya üzemeltetésével kapcsolatos tájékoztatásom. 

Kochnyák Sándor: Én csak annyit szeretnék kérdezni, én figyelgettem azt a bányát, és a 

Kesztölc felőli oldalon mintha beültették volna azt a részt ott. 

Haba Zoltán úr: Igen. Jelenleg a bányatelek-határ úgy van megállapítva, hogy a bányának a 

hegy túloldalára eső terület az esztergomi területhez tartozik. Az egy közigazgatási vonal. 

Abba az irányba nem lehet művelni, míg a bányatelket jobb, illetve, ha szemben állok, akkor 

jobbra lehet még bővíteni, vagyis hát a telken belül lehet bányászni. Meg van határozva, hogy 

meddig. Amit most szabad szemmel lehet látni, addig lesz csak a kitermelés, és még lefele 

lesz egy kis terjeszkedés. 

(Nagy Péter képviselő megérkezett, a képviselő-testület jelenlévő létszáma kiegészült 10-re.) 

Gaál Lajos: Köszönöm, én közben –közbeszúrásként- én a jegyzőkönyvnek jegyzem meg, 

hogy Nagy Péter képviselő úr megérkezett, a jelenlévő képviselők száma 10 fő. 

Sasvári Zoltán úr: Nekem lenne még olyan kérdésem, hogy mit tesznek most a természet 

megóvásáért? Mert tudomásom szerint ott fészkelt egy uhu, ami most már nem fészkel, 

sajnálatos módon. Van-e erre remény, hogy nem fogják annyira zargatni, hogy visszatér? 

Haba Zoltán úr: Felvettük a kapcsolatot a környezetvédőkkel, a madárvédőkkel, és közös 

megállapodás született. Az a bányafal, ahol elvileg költ az uhu, ami már abban az időszakban 

sem tartózkodott ott, amikor még nem üzemelt a bánya. Tehát volt egy időintervallum, amikor 

még nem jelent meg. Tehát nem a bánya miatt, hanem valami miatt nem. De ez nem jelent 

semmit, ők azt mondták, hogy bármikor visszajöhet, bármikor, tehát párt találhat, és akkor 
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használni akarja azt a kis üreget, ami neki van. De az pont az a termelési terület, amit mi nem 

is szándékozunk bevonni. 

Sasvári Zoltán úr: Tehát gyakorlatilag azon kívül, tehát az volt a kérdésem. 

Haba Zoltán úr: Így van. Ővelük beszéltük meg, pontosan ezt, hogy jobb oldalra tesszük át a 

művelési ágat, és így nem fogjuk bolygatni az ő életterületét. Egyébként nagyon jól 

hozzászokott, állítólag, mert az előtte üzemeltető cég, tehát aki a bányát üzemeltette, 

ugyanúgy költött, tehát hozzászokott a zajhoz. 

Vöröskői István: Azt szeretném megkérdezni, hogy a jelenleg érvényes műszaki üzem 

meddig szól? 

Haba Zoltán úr: Ez 5 év. 

Vöröskői István: Tehát 5 évre. Tehát gyakorlatilag a működés teljes idejére szól? 

Haba Zoltán úr: Így van. 

Vöröskői István: Ezek szerint az már tartalmazza a tájrendezésnek a végső stádiumát is,  

illetve külön bányabezárási terv külön fog készülni. 

Haba Zoltán úr: Amikor a természetvédők kint voltak, akkor tájékoztattak minket arról, 

hogy szeretnék, ha a bánya kialakítását úgy oldanánk meg, hogy jó meredek sziklafalat 

hagyunk, hogy a madár élővilág ne legyen bolygatva. Tehát amikor lépcsőzetesen ki volt 

alakítva, akkor turisták mentek föl, állítólag szemetet is hagytak maguk után, tüzet raktak, stb. 

És hogy ez ne jöhessen létre, ezért jobb, hogy meredekebb. Nem értettünk mi sem egyet vele, 

pontosan azért, mert ha lépcsőzetesen kellene kialakítani, és utána be lehetne telepíteni, akkor 

ott fák maradhatnának. Természetesen nekünk jó lenne, mert nyersanyagot tudnánk kiszedni. 

Azt mondták, hogy nem, meredek sziklafal, hogy esetleg más ragadozó madarak is tudjanak 

fészkelni. 

Vöröskői István: Milyen végrézsűt jelent ez? 

Haba Zoltán úr: Hát, ami most van jelenleg is, 90 fokos fal. 

Gaál Lajos: Megköszönöm Zoltánon keresztül Czégény úrnak, hogy tavaly a pálya felé 

vezető Kossuth Lajos utcát támogatta a nyersanyaggal, idén pedig a csévi utat terveznénk be, 

egy részét. Ott felajánlotta egy vállalkozó, hogy saját gépparkját hozzá. A pálya melletti részt 

folytatnánk, illetve a mozi melletti parkolóra kéne egy rövid terítés, mert arra kaptunk egy 

ajánlatot, hogy egy másik vállalkozó pedig kialakítja ottani parkolót. Hétvégeken már a tér 

kicsi, meg eleve a rendezési tervünkben is az szerepel, hogy próbáljunk a térnek egy szebb 

formát adni, és mentesítsük a parkolás alól a teret. Úgy egyeztünk meg a Czégény úrral, hogy 

támogatást a Polgármesteri Hivatal, vagy az önkormányzat nevében, csak rajtam keresztül 

kérhet. Ezzel elkerüljük azt, hogy visszaélésre adjon alkalmat. Minden egyes szállítást egy 

külön megrendelővel, szállítóval kapjuk vissza, tehát így az is dokumentálva van 

Gaál Lajos: Igen, most jött el az a pillanat, hogy cserélünk napirendet, ugyanis Ocskay úr 

közölte, hogy jó lesz-e, ha fél hatra jön, hát én gondoltam, hogy előtte két napirend, ez egy 

negyed-negyed óra. Gyorsabbak voltunk, nem baj. Így akkor én javaslom, hogy a harmadik 

napirend helyett a negyedikkel folytassuk addig.  

 

3. Napirendi pont 

Az önkormányzat 2008. évi módosított munkaterve 

Gaál Lajos: Mindenki megkapta. Gyakorlatilag sok újat nem tartalmaz, inkább a 

rendszerezése más. Véleményem szerint így inkább figyelmeztető és nyomon követhető, tehát 

hogy ha innen kiveszünk egy hónapnak az anyagát, akkor könnyebben tudunk felkészülni. Én 

a mai nap folyamán adtam oda az illetékeseknek a következő, tehát az április hónap anyagát, 

és ebből már mindenki látja, hogy milyen előkészítő munkái vannak. És igyekszem magam 

ahhoz tartani, hogy a meghívó az két héttel a testületi ülés előtt kimenjen, hogy a 

bizottságoknak legyen idejük megtárgyalni az éppen rájuk vonatkozó feladatokat. Hogy a 

bizottsági munka után legyen a testületi tagoknak is ideje megismerni a jegyzőkönyveket. 
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Kinek van az elküldött, módosított napirenddel kapcsolatban javaslata, észrevétele, 

kiegészítenivalója? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom.  

Aki a módosított munkatervvel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon!  

Megállapítom, hogy a testület a 2008. évi módosított munkatervünket 10 igen szavazattal 

elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

25/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

elfogadja 2008. évi munkatervének módosítását. 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

  

5. napirendi pont  

Költségvetési módosítás vis major önrészének fedezete. 

Gaál Lajos: Befogadták az Ady Endre utcai partfalomlást vis majorként, a Minisztérium is 

elfogadta, meg a katasztrófavédelem is. Hát nem éppen zökkenőmentesen, de sikerült 

megoldani, hogy vis major. Ennek a helyreállítási költsége 10 millió forint, aminek az önrésze 

5%, amit nekünk ki kell ebből gazdálkodni. Erre kell a testületnek egy határozatot hozni, mert 

hiába van a költségvetésünkben tartalékalap, célhoz kötötten kell elkülöníteni.  

Aki a módosító rendelettel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon.  

Megállapítom, hogy a testület a 2008. évi költségvetésről szóló rendelet módosítását vis major 

ügyben 10 igen szavazattal elfogadta.  

 

Kesztölc Község képviselőtestületének 

4/2008.(03.20.) sz. rendelete 

az önkormányzat 2008. évi költségvetéséről szóló 2/2008.(02.15.) sz. rendeletének 

módosításáról. 

 

6. napirendi pont 

Az egészségügyi ellátás helyzete.  

Gaál Lajos: Az írásos anyagot megkapták a képviselők. Először megkérdezem Kéninger 

Anna gyermekorvost, hogy szeretne-e valamit hozzáfűzni az írásos anyaghoz valamit? Nem. 

Van-e valakinek kérdése a doktornőhöz?  

Aki a gyermekorvos tájékoztatóját elfogadja, kérem, kézemeléssel szavazzon.  

Megállapítom, hogy a testület 10 igen szavazattal a gyermekorvos tájékoztatóját elfogadta. 

Gaál Lajos: Dr. Bús János háziorvos. Kérdezem a doktor urat, hogy kíván-e hozzáfűzni 

valamit az írásbeli előterjesztéshez? Nem. 

Gaál Lajos: Van-e valakinek kérdése dr. Bús Jánoshoz? Nincs.  

Aki elfogadja dr. Bús János háziorvos tájékoztatóját, kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Megállapítom, hogy a testület a háziorvos beszámolóját egyhangúlag elfogadta.  

 

Kosztka Gáborné védőnő helyettesíti Kesztölcön a GYES-es lévő kolléganőt. Főállásban 

Piliscséven védőnő. Februárban vette át a községet. Megkérdem a védőnőt, hogy kíván-e 

hozzáfűzni szóban valamit? Köszönöm. Tisztelt képviselőtársak, valakinek van-e 

hozzáfűznivalója vagy kérdése?  

Amennyiben nincs, aki elfogadja Kosztka Gáborné védőnő tájékoztatóját, kérem, 

kézemeléssel szavazzon!  

Megállapítom, hogy a testület a védőnő beszámolóját 10 igen szavazattal elfogadta.  
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Makovics Zoltán: A következő kérdésem lenne. Nem a beszámolókkal kapcsolatosan, hanem 

általánosan. A védőnő, illetve a gyermekorvosnő is leírta, hogy nagyon rossz állapotban 

vannak a mellékhelységek, illetve ott a rendelőnek bizonyos részei. Érdeklődtem körzeti 

orvos ismerősömtől, máshol hogyan működik ez a dolog.  Az önkormányzatnak van ilyen 

minimum feltétel szerződése a két ott rendelő orvossal? 

Gaál Lajos: Biztos, hogy van szerződése az orvossal, de épp ezért van az, amikor azt 

mondom, hogy ha ilyen jellegű kérdés van, akkor azt jó volna előtte feltenni, mert akkor rá 

tudtunk volna készülni. 

Makovics Zoltán: Az OEP ugye általánosan támogatja a praxisukat, egyszer 25.000 forinttal 

a fenntartás, és még egyszer 25.000 forinttal abban az esetben, ha ilyen minimumszerződést 

kötnek az önkormányzattal a rendelő fenntartására. Ezt másik háziorvos mondta, hogy itt úgy 

működik. Tehát van egy olyan szerződés, hogy a kiírt praxisra jelentkező orvos vállalja azt, 

hogy a minimumfeltételeket biztosítja, akkor az OEP felé azon az egyik 25.000 forinton kívül 

még egyszer 25.000 forintot lehet igényelni, amit ők fizetnek. 

Dr. Kéninger Anna doktornő: Én ilyenről nem tudok. Megmondom őszintén. 

Lehet, hogy különbséget kell tenni a két háziorvos, és az egy háziorvos, egy gyermekorvos 

esetben. 

Makovics Zoltán: Nem, ott is pontosan ugyanígy van, egy háziorvos és egy gyermekorvos, 

és mind a ketten megkapják a támogatást. Utána kellene nézni, akkor én azt kérném, mert 

akkor ez nagy segítség lenne, hogy ha ezt a praxisonkénti 25.000 forinthoz hozzá tudna jutni. 

Mert akkor ha azt rá fordítjuk arra az orvosi rendelőre, akkor lenne annak ott helye, én azt 

gondolom, mert van ott mit felújítani. 

Dr. Kéninger Anna doktornő: Havi 25.000 forint? 

Makovics Zoltán: Havi 25.000, és ez praxisonként, tehát ez 50.000 forint pluszt jelentene, az 

egy elég jelentős összeg, - amiből azt gondolom- lehetne valami fajta  jobbítást végrehajtani. 

És nem tudom, hogy nézték-e Önök a pályázati kiírásba, van egy friss pályázat arra, hogy 

orvosi rendelőt felújítsunk. 

Gaál Lajos: Elnézést, Zoltán, mielőtt még folytatnád, és ne szaporítsuk a szót, a 

tájékoztatóban benne van, meg az újságban is benne volt, hogy az orvosi rendelőre a pályázat 

folyamatban. 

Makovics Zoltán: Jó. 

Gaál Lajos: Csak el kellett volna olvasnod a tájékoztatót, mert az újságban is szerepelt, meg 

a kiküldött anyagban is, hogy mennyi pályázattal indultunk. Jelen pillanatban azt hiszem, 

hogy 8 menetben van pályázatunk, nem akartam elmondani még egyszer, mert hiszen 

tájékoztató formájában ez kiment mindenkinek, hogy milyen pályázatok vannak beadva, 

milyen pályázatok vannak folyamatban, melyikkel készülünk. És akkor itt hozzáfűzném azt 

is, hogy az orvosi rendelőre is pályázunk, és ott az eszközöknél próbáljuk beszerezni azokat a 

szükséges anyagokat, amiket lehet, mert van egy pályázat rá, pontosan, ahogyan mondod. Az 

elmúlt évben pedig a nyílászárókra közel 800.000 forintot költött az önkormányzat. Tehát az 

elég lepusztult állapot azt jelenti, hogy ez a testület már 1 éves működése során is 800.000 

forinttal próbálta komfortosítani az orvosi rendelőt. A továbbiakban még tovább megyünk, a 

legújabb pályázatoknál szintén pályázunk akadálymentesítésre, és a belső térnek a 

felújítására. Ezt én az érintettekkel annak idején meg is beszéltem, hogy amint lesz pályázat, 

akkor megyünk, és amint olvashattátok akár az újságban, akár a tájékoztatóban, ez 

folyamatban van. 

Makovics Zoltán: Jó, az újságot azt még nem volt időm elolvasni. 

Gaál Lajos: De kiment elektronikus levélben is. Ugyanaz. 
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Makovics Zoltán: Jó, rendben van! Jó, köszönöm szépen, csak ezt akartam, hogy akkor 

ennek a plussz 25.000 forintnak nézzünk utána, hogy megoldható-e. Állítólag egy szerződés 

kérdése az, hogy ezt a praxist is támogassák. 

Dr. Kéninger Anna doktornő: De nem az én tulajdonomban van a rendelő. Ez is más kérdés 

szerintem. 

Makovics Zoltán: Ott sem. 

Gaál Lajos: Van-e valakinek a 6. napirendi ponthoz esetleg hozzáfűznivalója? Én itt 

szeretném megjegyezni, hogy a megelőzésnél nagyon fontos szerepe van az önkormányzati 

bizottságnak is. És a bizottságnak a munkájának az eredményeképp vannak ezek az évenkénti 

hagyományos egészségnapok. Egyetlenegy szűréssel vagyunk még adósak, és pontosan a 

múlt héten kaptam a tájékoztatót Esztergomból, hogy a mammográfiai szűrőkamion 

októberben jön Kesztölcre. A 45 és 65 év közötti hölgyek kapnak tájékoztatót róla. Ez a 

térségi szervezésű, amiért nem kell Tatabányára utazni, hanem október környékén kapják meg 

a behívó levelet az illetékesek. Ezzel a szűrővizsgálattal akkor gyakorlatilag a községben 

sikerült létrehozni egy teljes körű szűrést.  

Dr. Bús János doktor úr: Egy hozzászólást, ha lehetne. Szeretném az eredményeket 

megkapni, ezeknek a szűréseknek az eredményeit, hogy profitálhassunk belőle. 

Gaál Lajos: Ezzel lezártuk a napirendi pontot. Aki elfogadja a beszámolókat, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal a beszámolókat elfogadta. 

 

6.) Napirendi pont 

Ister-Granum Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési Csoportosulás 

létrehozásáról, illetve az alapszabály megtárgyalásáról 

Ocskay Gyula úr: Köszönöm a lehetőséget, hogy itt lehetek. Az utóbbi egy hónapban nem 

tudom, már közel vagyok a húszhoz, ahány testületi ülésen voltam, de megmondom őszintén, 

hogy Esztergomon kívül sehol nem láttam, hogy mindenkinek laptopja lenne, úgyhogy ez egy 

jól ellátott képviselőtestület. 

Gaál Lajos: A Képviselők a tiszteletdíjukból vásárolták. 

Ocskay Gyula úr: Az EGTC az gyakorlatilag ennek a bizonyos határon átnyúló 

együttműködési rendszernek egy új forgalma, amit az Európai Unió talált ki. Ezek az EGTC-k 

valami olyasmit fognak tudni, mondjuk egy 20 év múlva, amit ma a megyék tudnak. Tehát 

intézményeket tudnak fenntartani, vállalkozásokat tudnak indítani, határon átnyúló jelleggel. 

És ez azt is jelenti, hogy funkciókat is vállalhatnak át. Nemzeti szinttől kompetenciákat 

rabolhatnak el, Szlovákiától és Magyarországtól, Nyitra megyétől, és Komárom-Esztergom 

megyétől, ami nyilván egy hosszú távú cél, de olyan perspektívát kínál, ami azt vetíti előre, 

hogy valamilyen szinten a saját kezünkbe tudjuk venni a sorsunkat. Nyilván ehhez nagyon 

sok minden, sokféle jogszabálynak kell még megváltoznia, de az első keretet ezzel a bizonyos 

EGTC rendelettel az Európai Unió biztosította. Ami nagyon érdekes egyébként ebben az 

egész helyzetben, az az, hogy 2007. augusztus 1-től kellett életbe lépnie ennek a 

jogszabálynak minden tagállamban, de ezt csak 4 tagállam tudta biztosítani. Magyarországon 

kívül Bulgária, Nagy-Britannia és Portugália. Szlovákia február végén elfogadta ezt a 

honosított jogszabályt. És ez azt jelenti, hogy a magyar-szlovák határ az első az egész Európai 

Unióban, ahol ilyen EGTC társulást létre lehetett hozni. Kicsit ahhoz hasonló, mint a 

kistérségi társulások, csak más jogosítványokkal fog működni. Magyar és szlovák lesz a 

hivatalos nyelve, tehát mindkét nyelven hivatalosan lehet majd az ügyeket intézni, és úgy 

tűnik, hogy a magyar-szlovák határszakaszon mi vagyunk a legelőrébb ebben a folyamatban. 

Április10-20 között mi fogjuk megalapítani az Európai Unióban ezt az EGTC-t, ami azért azt 

gondolom, hogy egy nagyon nagy fegyvertény. Van ennek pénzügyi hozadéka is, egyrészt 

tagdíjat kell fizetnünk. Nem tudom, mennyire sikerült áttanulmányozni az alapszabályt. Meg 
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kell, hogy mondjam, hogy az alapszabály és az egyezmény elkészítése során az 

Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztériummal folyamatosan konzultáltunk. Számos 

kérdést tettünk fel, amire egyszerűen nem tudtak válaszolni. Azt mondták, hogy ez eddig nem 

létezett. Eddig volt olyan jogszabály, ami az állatokra vonatkozott, volt olyan, ami a 

növényekre, volt, ami az emberekre. Nincs vonatkozó jogszabály. Ez a csoportosulás nem 

létezett jogi személyként a magyar jogrendben. Igyekeztünk úgy megszabni a feltételeket, a 

kereteket, valószínűleg mi leszünk az elsők, akik behatolunk a résbe. Tehát amilyen szélesre 

lehetett tágítani az alapszabály és az egyezmény alapján a mozgásterünket, olyan szélesre 

igyekeztünk tágítani. Ez azt is jelenti, hogy vállalkozásokat is indíthat az EGTC, 

intézményeket tarthat fönt, például regionális szinten, kórházat akár, és a kapcsolódó 

egészségügyi rendszert. És az egészségügyi ellátást megelőző szűrőrendszert is, amire éppen 

idén szeretnénk is egy pályázatot benyújtani. Léteznek erre modellek, német, holland, 

spanyol, francia, vagy francia-olasz határon, ahol a határhoz közelebb eső település adja a 

kórházat, és az ehhez kapcsolódó egészségügyi ellátórendszert. Itt egy nagyon nehéz kérdés a 

TB-finanszírozás miatt, de van már rá működő példa. De van olyan határmenti térség, a finn-

svéd határ, amin közösen üzemeltetnek például középiskolát, kétnyelvű középiskolát finn és 

svéd nyelven. Vagy a német-cseh határon van közös tömegközlekedési rendszer. Hogy valaki 

vesz egy eurorégiós napijegyet, a cseh oldalon fölszáll, és a német oldalon utazik az eurorégió 

határáig. Tehát rengeteg olyan kezdeményezés van, amihez az EGTC, ez egyfajta jogi 

intézményi és financiális hátteret is tud biztosítani. És akkor még egy dolgot hagy mondjak el, 

hogy léteznek direkt alap. Létezik egy alap, az Európai Együttműködési Alap, ami 

kimondottan a határokon átnyúló együttműködéseket finanszíroz. Ehhez a magyar-szlovák 

határon 2007-2013 közötti EU-s költségvetési ciklusban összesen 216 millió eurót jelent, ami 

olyan 57 milliárd forint körüli összeg. A teljes szlovák-magyar határszakaszra, tehát 680 

kilométerre jut. És ennek van egy nagyon fontos, szigorú követelménye, hogy ezen ki 

indulhat. További feltétel, hogy a közös indulók mindegyikének meg kell valósítani a projetet. 

Volt néhány olyan, hogy mondjuk a lengyel partner megcsinálta, a német partner nem csinálta 

meg a saját részét az adott projektből, bedőlt az egész, a lengyelnek is vissza kellett fizetni a 

pénzt. És ráadásul három évre kizárták az EU-s forrásból. Az új kiírásban már vezető partnert 

követelnek meg. mondjuk ebben a mi esetünkben a vezető partner azt jelenti, hogy 

Magyarországon is és Szlovákiában is felel a projekt megvalósulásáért. És erre nem alkalmas 

az önkormányzat, nem alkalmas az önkormányzati társulás, tehát erre az EGTC az egyetlen 

alkalmas jogi személy, mert az egyformán járhat el Magyarországon és Szlovákiában is. 

Ugyanaz a jogképesítés megilleti. Ennek az EGTC-nek a kötelezettsége 20 forint lakosonként, 

ami az éves tagdíja, illetve a projekteket további közgyűlési határozat értelmében egy területi 

érdekeltségi rendszer szerint szintén lélekszám arányosan finanszírozzuk. Tehát mondok egy 

példát. Van egy 100 millió forint összegű projekt. Annak 5 millió forint az önereje, ezt az 5 

millió forintot ezt szétosztjuk az eurorégió teljes lakosságára, ami most éppen 220 ezer lakos. 

Azt jelenti, hogy egy lakosra jut 23 forint. A 23 forintot pedig felszorozzuk, ahány lakos az 

adott községben lakik, itt Kesztölcön 2600 körüli, 2500-2600 körül van, tehát ennyiszer 23 

forint jut Kesztölcre, az körülbelül olyan 60 ezer forint körül lehet. Az, ami a 100 milliós 

projektből Kesztölcre jut. Na most abban az esetben, ha a kistérséget nem érintő fejlesztésről 

van szó, tehát például víziturizmus, minthogy a dorogi kistérségnek nincsen vízpartja, 

folyóvízpartja, ez a Duna, a Garam és az Ipoly mentén alakítunk ki evezős turizmushoz 

kapcsolódóan szállás és tisztálkodási lehetőségeket, bizonyos, tehát körülbelül egy napi, 

evezőnapi távolságra, nyilván ez a dorogi kistérséget nem érinti. Akkor ebben nem fog részt 

venni, ebből a kistérség egyetlen települése sem. Ezzel szemben mondjuk a borút, ami éppen 

Kesztölcről indulna át a hídon, végig a Kürti-borvidék és a Garam-menti borvidékeket 

érintve, az nyilván Kesztölcöt érinti, de a dunakanyari településeket nem, mert ott nincs szőlő. 

Nagyjából ilyen rendszer szerint. 23 ilyen projektet dolgoztunk ki, amelyekről nyilván döntés 
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fog majd születni a későbbiekben. Minekünk volt egy előzetes javaslatunk az idei évre, 

amihez kapcsolódóan önerőket is számoltunk. 8 projektet szerettünk volna benyújtani, de úgy 

néz ki, hogy nyárnál előbb nem jelenik meg a kiírás, ami azt jelenti, hogy idén önerőt nem 

kell vállalni senkinek. Mert sajnos biztos, hogy szerződéskötésre nem kerül már idén sor. 

Tehát a jövő évtől lenne ez aktuális, a tagdíj az értelemszerűen idéntől. Ezzel párhuzamosan 

az Ister-Granum társulás megszűnik, tehát az oda eddig fizetett tagdíjat azt 2008-ra már nem 

kell befizetni. Tehát így nézne ki a rendszer. Hoztam magammal néhány kiadványt, hogy 

legyen valamiféle képük azért arról, hogy eddig mivel foglalkozott az eurorégió. Egy fiatal 

szervezetről van szó, 2003 végén alakult, viszont 2005 őszén mi voltunk az elsők az újonnan 

csatlakozott tagállamok eurorégiói közül, aki bemutatta tervét az Európai Parlamentben, 

Brüsszelben. Igyekszünk azért kicsit az események elé menni, és ezzel az EGTC alapítással is 

azt szeretnénk elérni, hogy ha létrejön egy EGTC szövetség az Európai Unió szintjén, akkor 

ott mi legalább elnökségi tagot tudjunk adni, de akár elnököt is. Azok fogják meghatározni 

igazából, hogy 2014 után mire lesznek kiírások. Mik lesznek a prioritásai a területi 

együttműködésnek. És azért itt zárójelben, zárszóként jegyezzem meg, hogy most viszonylag 

kedvező feltételekkel tudunk pályázni, mert hogy ez az 5%-os önerő fejletlen térségeknél ez 

nagyon kedvező. Európában csak ezeket a felzárkózó régiókat érinti, illeti meg. De 2014-ben 

szlovákiai rész biztosan, de úgy tűnik azért, hogy a magyarországi rész is a fejlett régiók közé 

fog tartozni, 50%-os önerőt kell felmutatni egy pályázathoz. Hát akkor már egészen más 

helyzet lesz. 

Gaál Lajos: Kinek van kérdése Ocskay úrhoz? Vagy az elhangzottakhoz? Én közben 

kiszámoltam, hogy tagdíjunk 51200 forint lesz, tehát. Kiküldtem a javasolt projekteket, 

megkaptátok, mindenki.  

 Aki egyet ért azzal, hogy Kesztölc község Önkormányzata csatlakozni kíván az Ister-Granum 

Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési Csoportosuláshoz, jóváhagyja annak 

Alapszabályát és Egyezményét, és egyben felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 

Csoportosulást létrehozó Egyezményt aláírja, valamint a Csoportosulással kapcsolatos 

személyi döntések tekintetében teljes jogkörrel eljárjon,  kérem, kézemeléssel szavazzon!  

 

A testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

26/2008.(III.26.) számú határozata 

 

Kesztölc község képviselő-testülete úgy dönt, hogy csatlakozni kíván az Ister-Granum 

Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési Csoportosuláshoz, jóváhagyja annak 

Alapszabályát és Egyezményét. 

Egyben felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Csoportosulást létrehozó Egyezményt aláírja, 

valamint a Csoportosulással kapcsolatos személyi döntések tekintetében teljes jogkörrel 

eljárjon. 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Gaál Lajos: Megköszönöm Ocskay úrnak, hogy megtisztelt bennünket.  5 perc szünetet 

rendelek el. Köszönöm.  

Gaál Lajos: Mészáros János képviselőúr előre jelezte, hogy egyéb elfoglaltsága van, és ezért 

távozott el a szünetben, a testület jelenlévő létszáma 9 főre csökkent, de határozatképes. 

Ocskay úr megjegyzésére csak egyetlen reagálás: ezek a laptopok, ezek nem ajándék 

laptopok, hanem a képviselők vették meg. Nem az Önkormányzat vásárolta meg, mi csak 

segítettünk beszerezni. Ez a képviselői tiszteletdíj terhére ment, sok havi tiszteletdíj terhére 
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vásárolták meg a képviselők. Tehát ezt csak azért tartottam fontosnak bejelenteni, hogy 

nehogy szóbeszéd induljon el a faluba. Egyébként gratulált hozzá, mert a véleménye szerint is 

a jövő munkája a papír nélküli munka. Itt látjuk, hogy bármit pillanatok alatt elő tudunk 

keresni, naprakészek vagyunk, tudunk olvasni, és azért megy ilyen gördülékenyen –

véleményem szerint- a testületi munka, mert mindenki kellőképpen tájékozott, mindent 

megkapunk, amire a munkánkhoz szüksége van.  

 

7. napirendi pont 

A falu szociális helyzete 

Gaál Lajos: A szociális bizottság tájékoztatóját megkaptátok. Megkérdem a szociális 

bizottságot, hogy kíván-e szóban kiegészítést tenni? 

Kochnyák Sándor: Nem, ha valakinek esetleg kérdése van. 

Gaál Lajos: Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom. Aki a falu szociális helyzetének 

beszámolójával egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon!  

Megállapítom, hogy a testület 10 igen szavazattal a falu szociális helyzetéről szóló 

beszámolót elfogadta. 

 

8. napirendi pont 

Településfejlesztési koncepció 

Gaál Lajos: Ez egy nagyon hosszú munka eredménye. Ez gyakorlatilag már fél éve már 

foglalkozunk vele több menetben. A településfejlesztési koncepciónk, ami az általános 

rendezési tervnek az előszobája vagy bejárata. Véleményezték a képviselőtársak, 

munkatestületi ülésen beszéltünk róla, a községi civil szervezetnek a véleményét kikértük és 

befoglaltuk, és ezek után kérdezem Nagy Péter urat, a Településfejlesztési Bizottság elnökét, 

mindenki megkapta a jegyzőkönyvet, ezenkívül kíván-e még hozzáfűzni valamit? 

Nagy Péter: Javasoljuk elfogadásra. 

Makovics Zoltán: Kettő kérdés. Nem volt időm megnézni, mert ma délután érkezett csak a 

jegyzőkönyv. Kettő kérdésem lenne. Egyszer az, hogy az egyetemi végzettségek, az végül is a 

felsőfokút jelenti? Ez volt az egyik, mert hogy a felsőfok kimaradt belőle, tehát érettségivel, 

és az egyetem szerepelt csak benne, ez volt az egyik kérdésem, és mindjárt mondom a 

másikat. Ez már egyszer volt kint, ennek egy előpéldánya, és én akkor is beadtam írásban azt 

a kérdést, hogy van egy olyan tervezés benne, és nem tudom, hogy ez mennyire fog a 

valóságban megjelenni, hogy a városiasodó vidékű településekért –a 16. oldalon- 20-30 lakást 

szeretnének hektáronként. Én akkor is azt kérdeztem, hogy miért gondoljuk azt, hogy 

mondjuk 330 és 500 négyzetméteres telkek kialakítása az nálunk kedvező lenne? Mert ugye a 

20-30 lakás hektáronként az ezt jelenti. Hacsak nem valami tömblakás jellegre gondolunk.  

Nagy Péter: Az elsőre tudok válaszolni. Hogy a bizottság szerint az nemcsak az egyetemet 

végzett, hanem a felsőfokú végzettség is, de ezt nem tartom olyan kérdésnek, ami miatt 

érdemes kérdést feltenni. 

Makovics Zoltán: Jó, hát attól el lehet fogadni, csak kérdés volt. 

Nagy Péter: Javasolnánk elfogadásra. Erre a második kérdésre, erre most itt konkrétan nem 

tudok válaszolni. 

Gaál Lajos: Én tudok, ha megengeditek. Elsőre is, másodikra is. A Zoltán írásban kért meg, 

hogy továbbítsam ezt az észrevételedet, annak idején, azért emlékszem ennyire. A válasza a 

Takács Eszternek a következő volt az elsőre: Ezt a statisztikai kiadványból vették át, ilyen 

statisztikai fogalom, ami valószínűleg fedi a felsőfokú végzettséget. A másodikban pedig nem 

a Kesztölcre jellemző ez a beépítettség, mert ezt én magam is furcsállottam, hanem ez –ha jól 

emlékszem- úgy fogalmazta meg a Takács Eszter, hogy ez a javasolt koncepció a Komárom-

Esztergom megyei rendezési tervnél, amibe nem muszáj nekünk beleélni magunkat, de ez egy 
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javasolt koncepció arra a kategóriára, amit ott leírtak. Például városiasodó falu, kisvárosi 

övezet. 

Makovics Zoltán: Városiasodó vidéki települések. 

Gaál Lajos: Igen. Az egy kategória, és ott van egy ilyen jelzőszám, bent. Ezt nekünk nem 

kell elfogadnunk. Tehát én ezt tudom, mert ezt határozottan kérted írásba, és válaszolt is rá, 

hogy ez nem az, hogy el kell fogadnunk nekünk majd a rendezési tervünkbe, hanem abba a 

kategóriába ilyen mutatószám van. 

Makovics Zoltán: Értem, jó. Akkor ezt ne felejtsük el. 

Gaál Lajos: Általános besorolások ezek, amit aztán majd mi konkretizálunk. Köszönöm 

szépen. Van-e még valakinek hozzáfűznivalója? Ugye CD-n mindenki megkapta a koncepciót 

magát is, hogy teljes egészében láthassa. Amennyiben nincs, Zoltán elfogadta a választ, ugye, 

kiegészítést, tehát nem is az, csak válasz volt. Aki elfogadja Kesztölc településfejlesztési 

koncepcióját, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene? 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a településfejlesztési 

koncepciónkat. 

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:.  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

27/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

elfogadja Kesztölc község Településfejlesztési koncepcióját. 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

9. napirendi pont  

Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2007. évi beszámolója  

Gaál Lajos: Megköszönöm Gábornak ezt a beszámolót. Nem mindenkinek  sikerült elküldeni 

képekkel együtt, volt akitől visszajött, de a szöveges kiment mindenkihez. Megkérdezem a 

tűzoltó parancsnokot, hogy kíván-e hozzáfűzni a beszámolóhoz valamit szóban? 

Siska Gábor: Talán még annyit fűznék hozzá, hogy az APEH-el történt tárgyalások 

befejeződtek most már, és az 1%-os felajánlásokat most már teljes mértékben tudjuk fogadni, 

és utalják is majd időben. 

Makovics Zoltán: Tolmácsolni tudom az esztergomi tűzoltó parancsnokság véleményét is 

akár hivatalosan is, hogy ők is nagyon elégedettek a munkáikat.  

A következő, ugye látjuk abban, amit előirányoztak, hogy lényegesen nagyobb 

költségvetéssel terveztek, minimum költségvetéssel a 2008-as évre, mint a tavalyi volt. 

Kerestem hozzá a forrásokat, az én költségvetési tervezetemben most nem láttam olyan 

egyértelműen, mint a 2007-esben, ahol ott volt, hogy 350 ezer forintot adott a település a 

tűzoltóinknak. Ez idén is ugyanennyi? Mert én ezt nem találtam most meg a költségvetésben 

pontosan, így szám szerint. De nálam nincs meg a teljes, részletes dolog. Tehát én azért azt 

javaslom elgondolkodni, hogy itt ugye az jelentkezik, hogy a működésükhöz lényegesen több 

pénzre van szükség, akkor gondolkozzunk el azon, hogy tudunk-e valamilyen forrást 

előteremteni. Illetve még egy hozzáfűznivalóm lenne. Beszéltünk arról, hogy elismerve a 

munkájukat, és hogy milyen hasznos az a tábor, amit tartanak, hogy az önkormányzat 150 

ezer forinttal támogatja ezt a tábort. Gáborral is beszéltem, és ő azt mondja, hogy ha 

esetlegesen ez befolyik, meg tudnánk ezzel a 150 ezer forinttal, hogy nem külön kapnák meg, 

hanem célirányosan az önkormányzati támogatásba esetlegesen ezt a 150 ezer forintot, akkor 

500 ezer forintot kapnának az önkormányzattól, és egy összegben, mint támogatás, akkor van 

esélyük újabb 500 ezer forintra támogatást kapni az államtól. Ahhoz azt kellene tenni, hogy 

ne külön jelenjen meg az a pénz, hanem együtt. Hogyha ezt az átcsoportosítást meg lehet 
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oldani Ha a testület azt mondja, hogy ez jó, ezzel talán tudunk nekik segíteni, és igazából nem 

kerül akkor több pénzbe, mint amennyit szánnánk, csak átcsoportosítással esetleg 

hozzájuthatnának ehhez az állami támogatáshoz is. 

Gaál Lajos: Most zavarba hoztál megint, Zoltán. Ugyanis nem szeretnélek kellemetlen 

helyzetbe hozni. Tavalyi évi támogatottsága a tűzoltóegyesületnek, Gábor, millió fölött volt, 

ugye? 

Siska Gábor: Hát, igen! 

Gaál Lajos: Végül is annyi lett! Amikor lehetősége van az önkormányzatnak, pontosan, 

amilyen a tavalyi év is volt, pontosan azért, mert nem csak Neked, hanem nekem személyesen 

tolmácsolta az esztergomi tűzoltóparancsnok az elismerését, tolmácsolta, hogy köszönjük meg 

a nevükben is. És pontosan azért javasoltam ezt a tábort, ami egyértelmű, hogy ez a pénz ez 

nem külön pénzként jelenik meg a költségvetésben, hanem az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

támogatottságában jelenik meg. Tehát igazándiból ugyanúgy fog emelkedni, tehát itt nyitott 

kapukat döngettél, de jól esik, hogy van egy, még egy pártoló tag a tűzoltóknál, bár azt 

hiszem, hogy mindenki elismeri a munkájukat, és csak köszönet érte! Mert azért tegyük 

hozzá, hogy az önkéntes tűzoltók amellett, hogy tüzet oltanak és műszaki mentést végeznek, 

amellett kiváló forgalomirányítók és szervezők. Az összes községi rendezvényünkön, néha 

önmagukban, néha a rendőrség mellett, úgy szervezték a biztosítást a helyszíneknek, hogy egy 

profi rendőrségnek is a becsületére válna. Zökkenőmentesen, súrlódásmentesen, udvariasan 

igazították, a helyzet magaslatán voltak. Ezért külön köszönet illeti őket. És meg is próbáljuk 

minden egyes alkalommal úgy kimutatni ezt, ahogyan most láthatjuk, hogy egy év alatt a 

szertáruk mennyit fejlődött. Amikor van olyan lehetőség, hogy tudunk adni, akkor úgyis 

adunk többet, nyilvánvaló. Köszönöm szépen. Kinek van még hozzáfűznivalója? Köszönöm. 

Aki elfogadja az Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolóját, kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Megállapítom, hogy a testület 10 igen szavazattal elfogadta a tűzoltó egyesület beszámolóját. 

További eseménytelen szolgálatot kívánunk a fiúknak.  

 

10. napirendi pont 

Az ad hoc bizottság tájékoztatója 
Gaál Lajos: Tudjuk azt, hogy két intézményünk vezetését kell pályáztatni. Makovics Zoltán 

képviselőtársunk javaslatára létrejött egy ad hoc bizottság, amely megtartotta alakuló ülését, a 

jegyzőkönyveket megkaptátok. Az ad hoc bizottság elnöke Makovics Zoltán lett. Itt véletlenül 

oktatási bizottság került ki. Ezt nyilván tudjuk, hogy az nem az, mert oktatási bizottságunk az 

SZMSZ szabályzatunk szerint nincsen. Ad hoc bizottságot hoztunk létre, amelynek a feladata 

az intézményvezetői pályázat előkészítése és lebonyolítása a jegyző munkáját, és az 

önkormányzat munkáját segítve. Jegyzőkönyveket megkaptuk, megkérdem a bizottság 

elnökét, kíván-e hozzáfűzni valamit? 

Makovics Zoltán: A bizottságnak az volt az álláspontja ezzel kapcsolatban, hogy minél 

tágabbra nyissuk azt a lehetőséget, azt a kaput, ahol beérkezhetnek pályázatok, ezért 

egyeztetve az kesztölci kisebbségi, szlovák kisebbségi önkormányzattal, a minimum, a 

törvényi minimumfeltételeket kértük betartásra. A pályázat szövegében mind a két 

intézményen jelöltünk meg különböző olyan előírásokat, amik mindenképpen valamilyen 

előnyt élveznek. Ezt azért elmondom, hogy a tanító és a tanári képesítés az iskolában, szlovák 

nyelvismeret szintén az iskolában, illetve a pedagógus szakvizsga megléte. Ezt azért tettük 

így, hogy előnyként szerepeltettük, hogy minél több pályázatból tudjunk esetlegesen később 

döntést hozni. Ehhez kiegészítés csak annyi volna, hogy arról kellene a testületnek dönteni, 

hogy a bizottságunkban megfogalmazódott olyan kérdés, hogy milyen szintű nyilvánosságon 

hirdessük meg. Következő hangzott el, és akkor ezt terjesztem most itt elő, hogy azon kívül, 

hogy a törvényi kötelezettségnek eleget tesz a Jegyző asszony a pedagógiai közlönyben való 

megjelentetése, ezen túl a 24 óra napilapba, illetve a két körzeti reklámújságban is 
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megjelentetnénk, a 33-as piac, illetve a Kék Duna Infó szerepelt a terveink között, egy 

viszonylagosan rövidített változatával, ami a lapban megjelenik. Amúgy is szokás, jelennek 

meg a lapokban önkormányzati, ilyen jellegű álláshirdetések, illetve pályázati felhívások. Ezt 

javasoljuk, hogy a képviselőtestület fogadja el. 

Vöröskői István: Mit értenek az alatt, hogy rövidített formában jelenne meg a pályázati 

kiírás, illetve elképzelhető, vagy a magam részéről inkább elképzelhetőnek tartom azt, hogy 

ha a közlönyben történt hivatalos megjelenés után ezek a helyi lapok elég gyorsan tudnak 

reagálni, utána ott is megjelenhet. Tehát, amikor megjelent a közlönyben, akkor a közlönyben 

való hivatkozással, vagy esetleg „további részletek a közlönyben” címmel egész rövid 

hirdetést lehetne feladni. Kvázi költségtakarékosság is, de ugyanakkor egy más forrás is 

lehetne. 

Makovics Zoltán: Tehát a rövidített, címmel, telefonszámmal, illetve azzal, hogy a 

közlönyben a teljes részletességgel megjelent. Tehát, hogy nem szükséges ilyen formátumban 

teljes anyagot megjelentetni, a legfontosabb pontokat megjeleníteni, és a többit lehetőségként 

telefonszámot, illetve a közlönyt megírni. 

Gaál Lajos: Köszönöm szépen, Jegyző asszony? Van hozzáfűznivaló? 

Bognárné: Nincs, mivel részt vettem a munkában. 

Gaál Lajos: Jó. A jegyzőkönyvet megkapta minden képviselő, ugye? Bontva van a végén az 

ajánlás, valahol. Láttam. Ja igen. A másikon, nekem is, igen. Nem szükséges felolvasni, a 

címe az előterjesztés utalás intézményvezetők megbízatásának feltételeiről. Ezt megkapták a 

képviselőtársak is. Egyes pontban javasolja az igazgatói állás pályáztatását és a szükséges 

kritériumokat, a római kettes pont alatt pedig a napközi-otthonos óvoda óvodavezetői állás 

meghirdetését, illetve annak kritériumait. Ehhez Zoltán megtette a kiegészítést, Vöröskői 

István a javaslatát. Aki a fent említettekkel egységes keretben elfogadja az ad hoc bizottság 

előterjesztését, a pályázatra vonatkozólag, kézfelemeléssel jelezze. 

Bognárné: Egyenként kell dönteni. 

Gaál Lajos: Tehát, aki a Kincses József Általános Iskola igazgatói állására kiírandó pályázat 

megfogalmazásával és tartalmával egyetért, s e pályázatot ebben a formában javasolja kiírni 

kérem, kézemeléssel szavazzon.  

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

28/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

pályázatot ír ki iskolaigazgatói állás betöltésére az alábbi feltételekkel: 

Kincses József Általános Iskola igazgatói állása 

1. A pályázatot meghirdető szerv:  
a./ neve:  Kesztölc község Képviselő Testülete 

b./ címe:  Kesztölc Szabadság tér 11.  

2. A meghirdetett álláshely: 
a./ Kincses József Általános Iskola Kesztölc 

2517. Kesztölc Iskola utca 56.  

3. Munkakörbe tartozó lényeges feladatok: Az oktatási törvény 54.§-ban 

meghatározottak szerint a közoktatási intézmény vezetőjének feladatai 

4. A megbízáshoz szükséges feltételek: 
a.) képesítés: felsőfokú képesítés a jogszabályi előírásnak megfelelően 

b.) legalább 5 év pedagógus munkakörben szerzett szakmai gyakorlat  

c.) büntetlen előélet 

d.) azonos feltételekkel rendelkező pályázó esetén előnyben kell részesíteni azt, aki 

rendelkezik  
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o tanítói és tanári képesítéssel is  

o szlovák nyelvismerettel  

o pedagógus szakvizsgával vagy intézményvezetői szakképzettséggel   

5. A pályázatnak tartalmaznia kell: 
 a pályázó szakmai önéletrajzát 

 az intézmény vezetésére vonatkozó programot a szakmai helyzetelemzésre 

épülő fejlesztési elképzeléssel 

 iskolai végzettséget tanúsító okirat másolatát 

 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítványt, erkölcsi bizonyítványhoz 

kötött munkakör esetén igazolást annak meglétéről 

 eddigi munkaviszonyokról, a szakmai gyakorlatról szóló igazolásokat 

6. Bérezés: 
Illetmény, magasabb vezetői pótlék: a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 

évi XXXIII. törvény és a 138/1992.(X.8.) Korm. rendelet szerint  

7. A megbízás kezdő időpontja legkorábban: 2008. július 15. 

 8. A megbízás: 5 tanévre, 2013. július 15-ig szól.  

9. A pályázat benyújtása 3 példányban, zárt borítékban:  
a./ határideje: Az Oktatási Közlöny közzétételétől számított 30 nap 

b./ címzettje: Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 

 c./ cím: 2517. Kesztölc Szabadság tér 11. 

A borítékon fel kell tüntetni: Igazgatói pályázat.  

  

10.A pályázatok elbírálására: a véleményezési határidő lejártát követő 30. napon 

belül, de legkésőbb a harmincadik napot követő első testületi ülésen. 

 

Határidő: meghirdetésre 2008. április 5. 

Felelős: Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 

 

Második, a Napköziotthonos óvoda óvodavezetői állásának kiírásával az előterjesztett 

pályázati anyagnak megfelelően egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon!  

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

29/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

pályázatot ír ki iskolaigazgatói állás betöltésére az alábbi feltételekkel: 

Napköziotthonos Óvoda óvodavezetői állás 

1. A pályázatot meghirdető szerv:  
a./ neve:  Kesztölc község Képviselő Testülete 

b./ címe:  Kesztölc Szabadság tér 11.  

2. A meghirdetett álláshely: 
a./ Napköziotthonos Óvoda 

2517. Kesztölc Cseresznyéshát utca 2.  

3. Munkakörbe tartozó lényeges feladatok: Az oktatási törvény 54.§-ban 

meghatározottak szerint a közoktatási intézmény vezetőjének feladatai 

4. A megbízáshoz szükséges feltételek: 
a.) képesítés: felsőfokú képesítés a jogszabályi előírásnak megfelelően 

b.) legalább 5 év pedagógus munkakörben szerzett szakmai gyakorlat  

c.) büntetlen előélet 
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d.) azonos feltételekkel rendelkező pályázó esetén előnyben kell részesíteni azt, aki 

rendelkezik  

o szlovák nyelvismerettel  

o pedagógus szakvizsgával vagy intézményvezetői szakképzettséggel   

5. A pályázatnak tartalmaznia kell: 
 a pályázó szakmai önéletrajzát 

 az intézmény vezetésére vonatkozó programot a szakmai helyzetelemzésre 

épülő fejlesztési elképzeléssel 

 iskolai végzettséget tanúsító okirat másolatát 

 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítványt, erkölcsi bizonyítványhoz 

kötött munkakör esetén igazolást annak meglétéről 

 eddigi munkaviszonyokról, a szakmai gyakorlatról szóló igazolásokat 

6. Bérezés: 
Illetmény, magasabb vezetői pótlék: a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 

évi XXXIII. törvény és a 138/1992.(X.8.) Korm. rendelet szerint  

7. A megbízás kezdő időpontja legkorábban: 2008. július 15. 

8. A megbízás: 5 évre, 2013. július 15-ig szól.  

9. A pályázat benyújtása 3 példányban, zárt borítékban:  
a./ határideje: Az Oktatási Közlöny közzétételétől számított 30 nap 

b./ címzettje: Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 

 c./ cím: 2517. Kesztölc Szabadság tér 11.  

            A borítékon fel kell tüntetni: Óvodavezetői  pályázat.   

10.A pályázatok elbírálására: a véleményezési határidő lejártát követő 30. napon 

belül, de legkésőbb a harmincadik napot követő első testületi ülésen. 

 

Határidő: meghirdetésre 2008. április 5. 

Felelős: Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 

 

11. Napirendi pont  

Közös tulajdonú lőtér –vételi ajánlat 

Nagy Péter: Nem találom meg a jegyzőkönyvet, pedig, megvan a beérkezett üzenetek között. 

Ezt a mai napon kapta meg a testület. Sikerült-e mindenkinek hozzájutni ehhez? 

Nem, Makovics Zolinak nem. hát, elmondom. Csak a lényeget. Körüljártuk ezt a témát, 

megállapítottuk, hogy két helyrajzi számra van fölvezetve ez a sporttelep megjelölés. A 

lényeg az, hogy hozzájárulásunkat kéri a megvásárláshoz. Tulajdonképpen nem is azt írják, 

hogy tőlünk meg akarják vásárolni, tehát nem egy vásárlási ajánlatot, vételi ajánlatot tesznek, 

vagy szándékot jelentenek be. Valószínűleg itt valami olyasmi lehet, hogy meg akarják 

vásárolni mondjuk, és hogy az elővételi jogunkról ezzel lemondunk. De az is benne lehet, 

hogy ő úgy gondolja, hogy nekünk is fizetnek valamit. Megnéztük a tulajdoni lapokat, meg a 

rajzokat, és azt állapítottuk meg, hogy itt, ezen az ingatlanon egy csarnok és egy lakás is 

található. És a tulajdoni lap alapján az a helyzet, hogy ebben nekünk tulajdonrészünk van. 

Mert ugye Lajos, te mondtad itt egyszer, hogy ott mienk a terület, és a ház meg a másé. Nem, 

valószínűleg nem így van, hanem valószínűleg nekünk ugye, ebben az osztatlan tulajdonban 

az egyikben 30% részünk van, a másikban, az lehet, hogy csak földterület, abban meg 100%, 

az csak kilencszázvalahány négyzetméter. Az csak a földterület, de hogy ha vizsgáljuk ezt, 

hogy most ezt el akarjuk-e adni, a bizottságnak az a véleménye, hogy ezt a kettőt együtt kell. 

Márpedig ez a vételi vagyis ez a hozzájárulási elem csak az egyikre vonatkozott, a 

nagyobbikra, amin a ház is van. Tehát nem akarom szaporítani a szót, a lényeg az, hogy azt 

javasoljuk, hogy az ingatlan teljes körű értékbecslését el kellene végeztetni. Ha Dorog már 

elvégeztette, akkor tőlük meg kell kérni. Az értékbecslés ismeretében az eladási árat a 



 15 

tulajdonostárssal egyeztetve –ugye az a dorogi önkormányzat- kialakítani, és csak ezután 

dönteni az értékesítésről. Tehát ennek kicsit mélyebben utána kell ennek nézni. Meg még van 

egy pont: hivatkozik egy bérleti szerződésre, hogy 2005 nem tudom, hánytól, bérleti 

szerződése van a területre, azt meg elő kellene keresni valahonnan, hogy van-e, és esetleg 

valami bérleti díjat nem kellene-e beszednünk véletlenül az illető, vagy a cég, Kft-től. Vagy 

Bt, nem tudom már pontosan. Tehát ezzel kapcsolatban ennyit. Röviden. 

 

Gaál Lajos: Jó. Aki a bizottság javaslatával egyetért, hogy a bérleti szerződéseket 

átvizsgálva, egy értékbecslést elvégeztetni, és a két terület egységes értékesítéséről dönteni 

ezek után, és a határidő akkor a következő testületi ülés, tehát április 30, felelős polgármester, 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon!  

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:.  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

30/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

egyet ért a lőtér önkormányzati tulajdoni hányadának értékesítésével. 

Előtte vizsgálja meg az előzményeket, különös tekintettel a megkötött bérleti szerződésekre, 

készíttessen értékbecslést. 

Egyet értenek abban is, hogy a lőtér területéhez tartozó két ingatlant vonják egy eljárásba, 

mert együtt kívánják értékesíteni 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Gaál Lajos: Kisföldi Ervin kérelmének előterjesztésére is megkérném Nagy Pétert. 

Nagy Péter: Kisföldi Ervin kérelmét már tárgyaltuk. Akkor az a döntés született, hogy  

bizottságunk nézze meg alaposabban, mert bérbe kéri venni azt a szép földterületet, ami az 

önkormányzaté, tehát ez a 95 négyzetméternek az 50%-a. A másik fele az Radovics Sándor 

Petőfi utcai lakosé. Na most a Radovics Sándorral megbeszéltük a kérdést, hozzájárul, írásban 

nyilatkozott. Nálam van, majd leadom a nyilatkozatot. Nyilatkozott, hogy hozzájárul ahhoz,  

hogy az önkormányzat bérbe adja az önkormányzat részét Kisföldi Ervinnek,  persze ő szabad 

bejárást kér az ő területére,  ezen kívül megjegyzésbe odaírtuk, hogy fölajánlja az 

önkormányzatnak megvásárlásra az ő területét. Ezt a fele tulajdoni hányadot ennek a 

területnek, durván 45 négyzetmétert. A bizottságunk azt javasolja, hogy ezzel foglalkozzunk 

komolyan, vásároljuk meg. A Pénzügyi Bizottság alakítson ki egy olyan árat, mint amikor mi 

adunk el, ha valaki kér az önkormányzattól, akar földet venni, és különböző enyhítő 

körülményeket figyelembe veszünk, ami az árat csökkenti. Az árajánlatot várja Radovics úr. 

Ha ezt eldönti az önkormányzat, hogy ezt megvásárolja, akkor itt tulajdonképpen egyesíti ezt 

a telket, amit aztán lehet értékesíteni. Ezzel biztos, hogy nem járunk rosszul. Ez pont az a 

dolog, hogy kicsit gazdálkodunk az ingatlanjainkkal, mert egy ilyen fél tulajdoni hányaddal 

semmire nem megyünk, soha az életbe. De ha most megvesszük az egészet, egy egész helyes 

kis telek ott. Tehát ezt javasoljuk, és ebben az esetben, ha az önkormányzat ezt elfogadja, 

akkor természetesen a bérleti szerződést úgy kell megfogalmazni, hogy nehogy az legyen az 

akadálya, hogy ő most bérli a felét, és azért nem tudjuk értékesíteni. Tehát addig szóljon, 

amíg az önkormányzat értékesíteni nem tudja a most már a saját tulajdonában egy az egyben 

lévő területet.  

Gaál Lajos: Köszönöm. Kinek van hozzáfűznivalója?  

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 
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31/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a Településfejlesztési Bizottság javaslatával egyetért,  

miszerint szándékozik megvásárolni a kesztölci 1273/1. hrsz.-ú ingatlan ½ részét  

Radovics Sándor tulajdonostól a Pénzügyi Bizottság által megállapított áron.  

Sikeres vásárlás esetén bérbe adható az ingatlan Kisföldi Ervinnek azzal a feltétellel, hogy a 

bérleti szerződés úgy köttessen meg, hogy az esetleges értékesítést ne akadályozza meg.. 

Határidő: 2008. április 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Bognárné:  Nekem csak kérésem, javaslatom van. Év elején összeírtuk azt, hogy milyen 

rendeletekkel kellene az idén foglalkozni. Egy sürgős rendeletalkotás, illetve 

rendeletmódosítás lenne, az úgynevezett parkolási rendelet. Erre azért van szükség, mert ha 

valaki úgy akar üzletet nyitni a faluban, hogy nincs a saját területén parkolási lehetőség, akkor 

a közútkezelő nem adja meg a hozzájárulását, ha nincs az önkormányzatnak parkolási 

rendelete. Felvettem a kapcsolatot a Közigazgatási Hivatallal, és megegyeztünk abban, hogy 

ehhez nem kellene nekünk parkolási rendeletet alkotnunk, hanem a közterület-használati 

rendeletet kellene kiegészíteni egy ilyen jellegű lehetőséggel. A Területfejlesztési 

Bizottságnak kellene benne részt venni, mivel mégiscsak területtel való gazdálkodásról van 

szó, illetve amit a képviselőtestület még gondol, hogy melyik bizottság foglalkozna ennek az 

előkészítésével. Ez azért lenne sürgős, mert már is van egy olyan elutasított üzletnyitási, 

illetve építési kérelem, ahol azért nem tudják a Szent Kelemen téren azt a bizonyos üzletet 

megépíteni, megnyitni, mert tisztán önkormányzati terület veszi körül, s nincs olyan saját 

területe, amin parkolni tudna. A tatabányai közútkezelő kinyilvánította azt a véleményét, 

illetve hát a beadott anyagot elutasította, és jelezte nekünk, hogy addig nem is fog 

hozzájárulni, amíg nincs szabályozva az, hogy ilyen esetben hol parkolhat a vendégkör, illetve 

az áruszállítás hogyan történik. Ez az egyik. A másik pedig a zajrendelet, amivel kellene 

foglalkoznunk, mielőtt még kitör a nyár és mindenféle problémák keletkeznek. Ezt fölvettük 

még év elején a rendeletalkotás sorába. Ehhez anyagot kaptam már, de szakértő segítségére 

lenne szükség, mert a rendelet formájához, a jogszabályokhoz azt mondom, hogy értek, de a 

zajhatárértékekhez, meg ehhez hasonló dolgokhoz nem. Segítség kellene a képviselőtestület 

részéről, hogy ezt végigvigyük. Ahhoz, hogy a bizottságok foglalkozzanak vele, meg kellene 

őket bízni, és ehhez viszont a képviselőtestület kell.  

Gaál Lajos: Köszönöm. Hát én azt hiszem, hogy két bizottság jöhet szóba, az Ügyrendi 

Bizottság az egyik, a másik pedig a Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, akik 

ebben a két rendeletben –gondolom én, hogy- jogosultak. Hát illetve Szociális- és 

Egészségügyi Bizottság is részben a zajnál talán, nem tudom. Mi a véleménye a 

bizottságoknak? 

Mihovné: Egészségügyi szempontból igen. 

Bognárné: Az tudható, hogy az egészséggel összefüggésbe van, csak tudnak-e hozzátenni 

olyan értékes információt, amitől előbbre megy az ügy. Mert hogy azért kell a bizottság, hogy 

előbbre vigye a dolgot. 

Gaál Lajos: Én azért gondoltam, hogy osszuk meg a munkát, mert információ millió van az 

interneten, csak idő kérdése, hogy az ember meg tudja keresni. És ha többen keresünk 

ugyanazon területen, több információt tudunk egyeztetni, ami itt nekünk is megfelelő. 

Javaslom akkor a testületnek egyenként, hogy a parkolási rendelet előkészítésével kit bízzunk 

meg. Szerintem két bizottságot lehetne, az Ügyrendit és a Településfejlesztési Bizottságot 

megbízni. A határidőt május vége, a májusi testületi ülés. 

Aki egyetért azzal, hogy a parkolási rendelet előkészítésével megbízzuk a Településfejlesztési 

és Ügyrendi Bizottságot, kérem, kézemeléssel szavazzon!  

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Kesztölc község Képviselő-testületének 

32/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza a Településfejlesztési és az Ügyrendi 

Bizottságot, hogy  készítse elő a parkolással kapcsolatos helyi rendeletet. 

Határidő: előterjesztésre 2008. májusi testületi ülés 

Felelős: Nagy Péter és Mészáros János bizottsági elnökök 

 

Gaál Lajos: Zajrendelet bizottsági előkészítése. Itt javaslom, hogy szintén az Ügyrendi 

Bizottságot és a Szociális- és Egészségügyi Bizottságot, hogy készítse elő a májusi testületi 

ülésre, felelősek a bizottsági elnökök.  

Aki ezzel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

33/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza a Szociális és az Ügyrendi Bizottságot, hogy  

készítse elő a zaj kibocsátással  kapcsolatos helyi rendeletet. 

Határidő: előterjesztésre 2008. májusi testületi ülés 

Felelős: Kochnyák Sándor és Mészáros János bizottsági elnökök 

 

Gaál Lajos: Nekem volna két kérdésem és segítségem a képviselőtársakhoz. Az egyik a 

fekvőrendőr. Utánanéztem az interneten, hogy milyen fekvőrendőrt gyártanak, mert van az 5, 

10, 20 és 30 km/h-s fekvőrendőr. Spekulálgattam, mi a különbség, hát a magasság a 

különbség. A 30 km/h-s fekvőrendőr az 3 cm magas. Ennek a fekvőrendőrnek a 40 cm-es 

darabja 9000 forint. Egy fekvőrendőr körülbelül olyan 150 ezer forintba jön ki, a 30 km/h-s. 

Hogy ezzel a kiegészítéssel egyetért-e a testület, és ez nyílván megint az útfenntartási 

munkákhoz kapcsolódna a kiadása. A másik kérdésem, kérésem, ami gyakorlatból adódik, 

ugye nagyon jó volna lezárni az Akácos utcának a 117-es út felőli végét. Két eset lehetséges, 

az egyiket nem javaslom, amikor felbontanák az utat, mert ki tudja, ne romboljuk szét a 

meglevő értékeinket. A másik eset, hogy ha mi szalagkorlát szerűséggel, a szalagkorlátnak 

valami horribilis az ára, mennyi is, igen, 32 métert kell megvenni. A Közútkezelő adott egy 

ajánlatot, 180 ezer forint, ha jól emlékszem, annak a lezárásnak a nettó költsége. Ha mi 

tudnánk készíteni U vasból egy olyan magas szegélyt, ami pontosan a kerék magasságában, 

tehát nem lehet letolni lökhárítóval akármilyen autóval ellökni és nem balesetveszélyes, mert 

ha nekimegy, nem sérül a karosszéria, meg semmi. Viszont megakadályozza azt, hogy ott 

randalírozás történjék. Azt mondta a közútkezelő, hogy mivel ez már az útpadka mellett van, 

ők nem kötnek bele. Tehát megcsinálhatjuk mi is. Kérdeztem tőlük a betonelemeket, amik az 

esztergomi út, illetve Kertváros-Esztergom közötti Suzuki úton vannak ott a pszichiátriánál –

talán emlékeztek- ott a lovas ligettel szemben, a Tündérkert. Annak darabja 280 ezer forint 

körül van. Amennyiben a testület elfogadja- itt módosítanunk kell ennek a lezárásnak a 

határidejét, mert nem fogjuk tudni valószínű május 1-ig megoldani, hogy beszerezzünk U 

vasat, lehetőleg haszonvas telepen, és azt egy olyan magasságba a főépítész úrral megnézzük, 

hogy az autó karosszériák ne sérüljenek, de ugyanakkor a feladatát, funkcióját be tudja tölteni. 

Azt hogy elhelyeznénk, és itt ilyen nyár végéig kérnék egy halasztást, mert elképzelhető, hogy 

nem jön olyan gyorsan össze.  

Makovics Zoltán: Egyetlenegy kérdés. Hogy esetleg egy olyat megvizsgálni, hogy ha már 

lezárjuk, hogy járdaszigetet építeni, szerintem jobban mutatna. 

Gaál Lajos: Simán átmennek rajta. 
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Makovics Zoltán: Hát de annak a magasságát is tudjuk változtatni. Esetlegesen, hogy 

gondolkozzunk el rajta, hogy ne U vas jelenjen meg, hanem járdasziget, és esetleg egy olyan 

vékony átjáróval, hogy mondjuk kerékpárral ki lehessen hajtani. 

Gaál Lajos: Pont a motorosok ellen kell védeni. 

Makovics Zoltán: Hát akkor ne, hát akkor nincs rá esély, de nem tudom, ez az U vas, most 

nincs itt előttem, hogy fog mutatni, és talán ha az úttól egy méterre, járdaszigettel 

végigmennénk, mondjuk egy méter széles körben szegély kővel kirakva, én ilyesmire 

gondolok. 

 

Gaál Lajos: Elhangzott egy vélemény. Tehát az Akácos út rendes lezárása, mert a másik, 

amit itt szalagkorláttal hivatalosan meg lehet oldani, az nagyon-nagyon sokba kerül 

Hertlik Mihály: Szerintem arra azért figyeljünk oda, hogy nehogy balesetet okozzunk ezzel. 

Mindenképpen valami olyan módszert kell erre találni, hogy nagyon figyelemfelkeltő legyen, 

szóval nehogy tényleg valaki úgy járjon, mint emlékeztek biztos, hogy több baleset volt a régi 

lencsehegyi úton. Szóval nehogy valaki megszokásból menjen és balesetet szenvedjen.. 

Gaál Lajos: Közútkezelő kitáblázza, vállalta, hogy mikor mi elkészülünk azzal, amilyen 

lezárás mellett dönt a testület. Ők javasolták, hogy ha magasra tesszük, amilyen magasan a 

teherautóknak a lökhárítója van, ugyanúgy fogunk járni, mint a másik, hogy kitolják. Tehát 

már csak bosszúból is. Mert ugye ne felejtsük, hogy a kisteherautók oda tonnaszám szállítják 

a szemetet a homokiba, a falu felőli oldalra is. Most már ott iszonyatos mennyiségű szemét 

gyűjt össze, és ők kinyomják simán azt. Még így is tovább kell mennünk majd az árokkal, 

mert van egy olyan árokrész, amit betemettek már, pontosan az ilyen fuvarozók, akik illegális 

szemétlerakásra használják a kiserdőt. Jó, hát akkor én azt javaslom, hogy kérjek az utca 

lezárására folyamatosan javaslatokat, 

Gaál Lajos: Jó. 

Vöröskői István:  Sorompó is lehetne. Sok helyen van, erdei utakat, mit tudom én, így zárják 

le, és az annyiból jó, hogy ha valami miatt ki kell nyitni, mert valami sürgős eset van, mentő 

vagy mit tudom én, akkor, nem feltétlenül tudják, akkor ki lehet nyitni. Szerintem olcsóbban 

meg lehetne csináltatni, és ha összetörik, kicserélni. Az látható. Be van festve, fehér-piros, én 

szerintem ezt kellene megnézni. 

Gaál Lajos: Akkor én megkérem majd a tervező urat, főépítész urat, hogy a sorompónak a 

kivitelezésével kapcsolatban legyen a segítségünkre. Nem győzöm megköszönni Kun 

Jánosnak, hogy elfogadta ezt a megbízatást. Lehet, hogy ő már megbánta. Mert a főépítészi 

munka mellett minden műszaki jellegű tevékenység rá hárul. De teher alatt nő a pálma, 

szokták mondani annak idején. Nagyon szépen köszönöm az eddigi segítségét, meg a 

sokoldalúságát is. Akkor én annyiban javaslom módosítani a korábbi határozatunkat, hogy az 

Akácos út véglezárására egy megfelelő műszaki tartalommal ellátott tervet a május végi 

testületi ülésre a tervezetet Kun János elkészíti.  

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

34/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza Kun János főépítészt, hogy készítsen tervet az 

Akácos utca 117-eb úti bejárásának elzárására. 

Határidő: előterjesztésre 2008. májusi testületi ülés 

Felelős: Kun János főépítész 

 

Gaál Lajos:  Kérdezném a tűzoltóparancsnokunkat, hogy jól emlékszem-e arra, hogy az 

égetési napok a szerda és a péntek? 

Siska Gábor: Igen, szerda és a péntek volt. 
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Gaál Lajos: Ezt még nem vonta vissza a testület, ez csak a lakosság tájékoztatására mondom. 

Illetve kérem a képviselőtársakat is, meg a lakosságot a televízión keresztül is, hogy tartsuk 

tiszteletben egymás, saját házához vagy udvarához való jogát. Először is. Műanyag hulladékot 

ne tüzeljünk, mert azt elviszik szemétszállításkor, és nem szennyezi a környezetünket. 

Másodszor pedig gondoljunk azokra az emberekre, akik a hét végén intézik a nagymosást. Ne 

hétvégén próbáljunk avart égetni a kertbe. Az elmúlt kéthétben, amikor jó idők voltak, többek 

telefonáltak hétfőn, hogy legyek szíves megismételni, hogy az égetési napok szerda és péntek. 

Kochnyák Sándor: Csak tájékoztatni szeretném a képviselőtársakat, hogy látogatást tettünk 

az óvodában abból az apropóból, hogy a Szociális Bizottság összegyűjtött egy csomó 

aprópénzt, amit múlt héten átadtunk az óvoda vezetőjének. Nagyon örültek neki, és 

végigvezetett bennünket az óvodában. Tartalmas volt, nagyon szép az óvoda, viszont azokat a 

dolgokat is megmutatta, amik igazából rosszak. Például a nyílászárók. Jó, most már 

folyamatban van a pályázat, nem tudom, hogy elbírálták-e, nem bírálták el? 

Gaál Lajos: 75 nap van, a múlt héten vittem be az utolsó hiánypótlást Fehérvárra. Nem 

hiánypótlást, csak elfelejtettünk egy oldalt aláírni. És onnantól számítva megkaptuk a papírt, 

hogy elbírálás alatt van, ez a héten érkezett, és 75 nap az elbírálás. Be is írtam a tájékoztatóba, 

hogy 250 pályázat érkezett be a régióhoz, és ebből 12-20 körüli, amit tudnak támogatni. Hát 

annyi örömünk van, hogy legalább befogadtak. Aztán meglátjuk.  

Szívek Péter: Előző testületi ülésen beszéltünk a felső faluban a szelektív hulladékgyűjtőről. 

Ezzel kapcsolatban beszéltük, hogy kiírnak pályázatot, vagy nem, vagy ki lesz telepítve oda 

vagy mi a helyzet? 

Gaál Lajos: Úgy emlékszem, hogy akkor megbeszéltük, hogy válaszoltunk is rá. Hogy 

amennyiben lehetőség lesz rá, pályázat útján bővítjük a szelektív hulladékgyűjtő szigeteket.  

Egy egységes rendszerben van az egész hulladékgyűjtés, szerződésünk van ezzel a nagy, 

hatalmas területet lefogó Duna-Vértes Hulladékgazdálkodási Társulással, és ott, amint 

lehetőség van, és lesz pályázati lehetőségünk, akkor azt továbbvisszük. 

Gaál Lajos: Amennyiben az Egyebek között nincs több kérdés, rendes ülésünket bezárom, és 

Zárt ülésként 5 perc múlva folytatjuk. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Gaál Lajos: Akkor áttérünk ismét a nyilvános ülésre. Hogy közérthető legyen, a Képviselő-

testület tárgyalta a magántulajdonban lévő 1318-as hrsz.-ú út sorsát. A tulajdonos felajánlotta 

vételre. A polgármester felveszi a kapcsolatot a családdal, az út ügyében tárgyalásokat folytat, 

az Megpróbálja az önkormányzat tulajdonába átvenni, felajánlja a vételi szándékát, 

megnézzük, hogy mennyit kérnek érte.  

Nagy Péter: A tulajdoni lap megvizsgálása után. 

Aki egyet ért a javaslattal, kérem kézfelemeléssel jelezze: 

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

35/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert, hogy 

a magántulajdonban lévő 1318-as hrsz.-ú út megvétele ügyében keresse meg a tulajdonost, 

folytasson tárgyalást, s ajánlja fel vételi szándékát. 

Határidő: előterjesztésre 2008. májusi testületi ülés 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Gaál Lajos: Tárgyalást folytatott a testület 3 db építési telek kialakítása ügyében. A telkek 

kialakításánál a bizottság javaslatot adott a három telek kialakítására. Kettő a volt tüzép 

terület, és a harmadik pedig az Ady Endre úti terület összevonásával keletkezett telek. 

Gaál Lajos:  Köszönöm. Aki ezzel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon! 
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A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

36/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megkezdi 3 építési telek kialakításának eljárását. 

Az előkészítéssel megbízza a polgármestert. 

Határidő: előterjesztésre 2008. májusi testületi ülés 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Gaál Lajos:  A  Nebehajné által beadott két javaslata pedig, én javaslom elfogadásra a 

bizottság által írt véleményt. Aki ezzel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene? 

A testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

37/2008.(III.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadva a Bizottság véleményét, a következő döntést 

hozza: 

Egyrészt, amíg a fejlesztési koncepció és azt követően a rendezési terv el nem készül, illetve 

elfogadásra nem kerül, sem kérelmező, sem más részére a meghatározott külterületeken az 

Önkormányzat ingatlant nem értékesít. 

Másrészt a lakóövezetté nyilvánítás nagy körültekintést igénylő folyamat. Az új rendezési terv 

készítése során lehetőség lesz a lakosság véleményének megismerésére is, de még nem 

tartunk ott, hogy egy ilyen kérelemre felelősségteljes választ adhassunk. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

 Gaál Lajos:  Van még az Egyebekben bejelentenivalója valakinek? Amennyiben nincs, 

akkor jegyzőkönyv hitelesítésére javaslom Hertlik Mihályt.  

Aki egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene? 

Megállapítom, hogy a testület egyhangúlag elfogadta.  

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos polgármester megköszönte a részvételt, s az ülést 

bezárta. 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 

 

Hitelesítő: 

 

 

 

Hertlik Mihály 
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Helyesbítés 

 

Kesztölc község képviselő-testületének 2008.III.26-án tartott üléséről készült jegyzőkönyv 

13.oldalán található 29/2008.(III.26.) számú határozatához:  

A határozat első mondata helyesen: 

 

„Kesztölc község Képviselő-testülete pályázatot ír ki óvodavezetői állás betöltésére az alábbi 

feltételekkel:” 

 

 

Kesztölc, 2008. május 21. 

 

 

      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

        jegyző 

 


